
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6173.

Benyújtás dátuma: 2023-11-17 13:41

Parlex azonosító: 1233HAV80001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dócs Dávid (Mi Hazánk) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: " Beveti-e a katonaságot a határon a kormány?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!

Október elején északi szomszédunk visszaállította a határellenőrzést a magyar határszakaszon az 
elképesztő mértékű migránsáradat miatt. Ez azt jelenti, hogy Magyarország a déli határszakaszán 
képtelen ellátni a határvédelmet, melynek következtében nem tudja megfelelően védelmezni sem 
Magyarországot, sem pedig az Európai Uniót.

Ez azért is különösen sajnálatos, mert a kormány is tisztában van azzal, hogy Szerbiában milyen 
súlyos helyzet állt elő. Nem ritka a fegyverropogás, a migránsokra épült csempészhordák közötti 
konfliktusok és nem csak a határvadászok tehetetlenek a nagy mennyiségű agresszív bevándorló 
ellen, de megfelelő szankciók nélkül a magyar rendőrség sem tud egyebet tenni, mint 
visszataxiztatja őket a déli határ túloldalára.

Magyarország ezer éve védelmezi Európát a határain túlról érkező kultúrákkal és hódítókkal 
szemben, így elvárható lenne, hogy ezt a feladatot lelkiismeretesen és maradéktalanul lássuk el a 
XXI. században is. 

Ehhez természetesen szükséges, hogy most Európa ne hagyjon magunkra ebben a harcban, ezért az 
Unióra is nyomást kell gyakorolni, hogy adjon meg minden segítséget ehhez!
 
 Ezért a következő kérdésekkel fordulok Önhöz:

-          Tervezi-e a kormány, hogy szankciókkal, például jelentős helyszíni pénzbüntetéssel sújtsa az
illegális migránsokat?

-          Mivel kívánja a kormány normalizálni a helyzetet a déli határon?

-          Beveti-e a katonaságot a határon a kormány?



-       

-       Esetleg terveznek-e tűzparancsot kiadni az agresszív határsértők ellen, akik veszélyeztetik a 
magyar határt védők testi épségét?
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